
 

 

Styrelseprotokoll  
Hampetorp-Odensbackens IF 

2023-09-14, kl 19.00 

Närvarande: Tony Olsson, Marcus Tell, Linda Tell, Lina Svanberg, Pernilla Tegin, Jenny 

Stannisson, Johan Stannisson, Therese Tagebjer & Helena Hiltunen  

§1 Mötets öppnande och godkännande av dagordning 

Tony hälsar alla välkomna till kvällens möte. Dagordningen godkänns. 

§2 Föregående protokoll 

Föregående protokoll, från 2023-08-06 läses igenom och godkänns.  

Återkoppling; Vi ska sälja restaurangchansen men inte av SMÅ IF:s antal. Vi avvaktar med 

Ballers app till våren och ny säsong och ser om det är något vi vill gå vidare med då. 

§3 Ekonomi 

En av våra robotar har varit på reparation och detta har kostat oss cirka 50 000 kr. Skadan 

har mest troligt uppstått p g a riklig nederbörd och att klipparen har hamnat i för mycket 

vatten.   

§4 Utvärdering HOIF-firandet 80 år 

80-årsfesten som vi anordnade den 2 september blev mycket lyckad. Det blev även en god 

förtjänst på uppskattningsvis 14 000 kr. Det är ett väldigt bra resultat, då vi inte tog några 

överpriser på det vi sålde. 

All förtjänst från fikabuffén, korv och hamburgare samt övrigt kioskinnehåll fördelas till 

kiosken som i sin tur fördelas över sektionerna Herr och Ungdom/Dam.  

Förtjänsten från baren (10 boxar vin, 3 flak cider, 23 flak öl) fördelas till styrelsen.  

Trubadur Lenny B har fått våra uppgifter så att han kan skicka faktura. Tony meddelar att 

den har inkommit till vår mail och är vidarebefordrad till kassör Tarra.  

Therese lyfter att vi ska ha en sak i åtanke om det blir fler liknande festligheter - att tränarna 

sprider i sina lag och får med fler familjer med barn, det var ovanligt få barn vid t ex 

godisregnet under dagen.  

Sammanfattningsvis var det en uppskattad dag och kväll med alla fotografier och utställning. 

Stämningen var mycket god och vi känner oss väldigt nöjda i det stora hela.  

 



§5 Medlemsmöte 

Den 25 september kl 19.00 är det inplanerat för ett medlemsmöte där även Magnus 

Lagergren kommer och informerar om projektet kring kanalen.  Jenny fixar ut informationen 

med bland annat hur området kring kanalen kan utvecklas, hur vi kan utveckla HOIF. Vi 

tänker oss ett idé-möte. 

§6 Övriga frågor 

Uthyrning lokalen 

Många har hört av sig till Jenny och vill boka klubbhuset. Vi pratar om lokalhyran och tänker 

att vi fortsätter med 500 kr. Den som hyr får komma dagen innan och fixa till om man önskar 

det. Har vi ett högre pris än 500 krävs det mer av oss, att det är noggrant städat etc. Nu har 

vi så klart tankar på att det är någorlunda fräscht men lokalen får hyras ut i befintligt skick 

och lämnas i samma skick. Vi kommer inte att boka in fler bokningar i oktober än den som 

har inkommit. Klubbhuset måste även finnas tillgängligt för lagen och övrigt. 

Vi enas om att vi endast hyr ut till medlemmar som har fyllt 20 år. Vi ändrar informationen 

på hemsidan.  

Vi försöker ordna så att vi är fler i styrelsen som kan se HOIF-kalendern där vi bokar lokalen.   

Ungdomsavslutning 

Tony kommer att fråga ledarna om antal spelare, Pernilla beställer sedan plaketter. Ledarna 

får sedan hämta plaketterna, kolla med Jenny så att det inte är bokat i klubbhuset. Varje lag 

får sedan ordna en egen avslutning.  

Johan berättar att pojkar 2006/2008 gör sin sista säsong i detta pojklag och får antingen söka 

sig till seniorerna eller till andra föreningar. Johan vill göra en speciell avslutning och lyfter 

frågan om Sköllerstaspelarna kan få ta del av HOIF:s lagkassa för detta. Vi tänker att Johan 

kan kolla om Sköllersta, som förening, ändå kan bidra med något och sedan kan de självklart 

göra något trevligt för lagkassan inom en rimlig gräns, inte tömma den helt.   

Höststängning, arbetsdag 

Vi bestämmer att datum för arbetsdag blir den 14 oktober, kl 10.00. Vi behöver få med oss 

lagen, att spelare och föräldrar även kommer och hjälper till. Tony ska sprida detta till 

ledarna. Vi ska berätta om det på medlemsmötet också.   

Övrigt 

Pernilla har en fråga från tjejerna som har omklädningsrummet längst bort, om de kan få nya 

gardiner dit? Johan tror sig veta att det finns nya uppsydda gardiner i bollrummet, han 

kollar.   

Linda undrar, att om det finns föräldrar, som vill sponsra ett specifikt lag anonymt – är det i 

sin ordning? Vi kan inte se att det finns något att invända mot det och tycker att Linda 

kontaktar kassör Tarra. De anonyma vill ha en faktura som de kan betala in. 

Johan har fått frågan om vi önskar en gungställning till, helt gratis. Det tackar vi ja till. 



Marcus berättar att han arbetar borta i veckorna och har inte tid för kritning längre. Marcus 

undrar om det finns någon mer som kan hjälpa Johan Kvarnström med detta. Tony ska kolla 

om Jimmy kan krita någon gång mer den här säsongen, det är ju ändå inte så långt kvar. Till 

nästa säsong får vi fortsätta jobba in fler i arbetet. Dock är det inte helt enkelt att värva 

frivilliga.  

§7 Nästa möte 

Nästa möte torsdag den 12 oktober kl 18.30. På agendan; Prata om HLR-utbildning och 

hjärtstartaren med mera. Prata om avslutning för ledare, styrelsen och andra.  

§8 Avslutning 

Tony tackar och avslutar kvällens möte.  

 

Ordförande   Sekreterare 

 

Tony Olsson   Helena Hiltunen 

 


